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REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

13. maj 2025 kl. 19.30 
Idrættens Hus 
 
 

Deltagere 

Deltagere med stemmeret Deltagere uden stemmeret 

Bastian Juul Larsen Amager Volley Niels-Erik Broberg SVBK Bestyrelse 

Steen Spangen Brøndby VK Villy Rosendahl-Kaa 
SVBK Bestyrelse & 
TU/DU 

Martin Petersen Ishøj Volley Erling Böttcher Ishøj Volley 

Ole Holbæk Lynge Uggeløse Heidi Hesselberg Lynge Uggeløse 

Karen Bonnesen Holte IF Ernst Knudsen 
SVBK Bestyrelse & 
TU/DU 

Morten Løgager 
Rosenlund Volley, 
SVBK Bestyrelse & UU 

Kim Probst Rosenlund Volley 

Tommaso Aschieri KSV Mads Hendrichsen 
SVBK Bestyrelse & 
TU/DU 

Trine Aagren 
Rasmussen 

VLI Volley Mie Holck 
SVBK Bestyrelse & 
TU/DU 

Henning Gade Farum VK Carina Rosenkilde 
Lyngby Gladsaxe,  
SVBK UU 

Ulrik Hesse Gentofte Volley Helene Toftgård 
RS Rødovre Volley, 
SVBK UU 

Pernille Packert 
Martensen 

RS Rødovre, SVBK 
Bestyrelse 

Laura Jørgensen 
RS Rødovre Volley, 
SVBK TU/DU 

  
Marie Hyldebrandt-
Larsen 

Hvidovre VK, SVBK UU 

  Pau Lund-Larsen Volleyball Danmark 

  Peter Morsing Dirigent 

  
Christina Cassone 
(CC) 

SVBK kredssekretær og 
referent 

    

 
 
26 personer var fremmødt, heraf 11 stemmeberettigede 
 
Formanden, Niels-Erik Broberg, bød velkommen til de fremmødte. 
 
 

1 Valg af dirigent 

 
Peter Morsing blev foreslået som dirigent og valgt. 
 
Peter takkede for valget og konstaterede, at alle formalia er overholdt og mødet er lovligt 
og rettidigt indkaldt. 
 
Peter foreslog at man præsenterede sig selv når man bad om ordet. 
 
Peter gav herefter ordet til formanden. 
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2 Formands- og Udvalgsberetninger 

Bestyrelsens beretning og stående udvalg 

  
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 
Morten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Peter/Dirigent 
 
 
Ulrik Hesse 
 
 
 
 
 
 
 

 
Broberg uddybede bestyrelsens beretningen med et par punkter. 
 
Broberg forklarede at et af hans fokuspunkter i bestyrelsen er at få 
flere unge/yngre mennesker i kredsarbejdet, så der er nogen til at 
tage over på sigt. 
 
En anden ting Broberg har fokus på er at få kredsens 
”klubudviklingsprojekt” til at køre bedre. Vi vil gerne have flere klubber 
med.  
 
Mads fortalte at det har været et spændende år at være formand for 
udvalget. 
Der er en grobund for at arbejde med både turneringen og 
dommerområdet. 
 
Alderen er faldet drastisk i udvalget i år. Mange tak til udvalgets 
medlemmer. 
Morten nævnte nogle af de fokusområder udvalget har og stadig 
arbejder med: 

- Flere ungdomsspillere 
- Flere til stævner 

Stævnedeltagelse er steget i denne sæson, men det er 5 
klubber som står for omkring 50% af stævnedeltagelsen. 

- Fokus på de unge dommere. Det var ikke et projekt der 
lykkedes i denne sæson, men vi prøver igen næste sæson. 

- Fortsat armbånd og volley-pas til kids. Det er et hit blandt 
børnene. 

- Vi har haft tilgang i GP-tilmeldinger i denne sæson. 
Netværksmødet sidste år var der ønske fra nogle klubber at der 
var færre men længere GP’ere. Vi har forsøgt at imødekomme 
dette lidt. 

- Vi har øget medlemstallet i SVBK, men vi er stadig bagud ift 
andre idrætsgrene. 

 
Dirigenten spurgte om der var spørgsmål eller kommentarer til 
beretningerne. 
 
Ulrik stillede spørgsmål til TU ift. at man smider ungdomsspillere ud af 
seniorturneringen. Han henviste til den nyre regel SVBK har tænkt sig 
at indføre med max 3 ungdomsspillere på et seniorhold. 
En af grundene som der bliver meldt ud er, at det er for at styrke 
ungdomsturneringen, hvilket vil sige SM (som alle deltager i forvejen i) 
og Grand Prix.  
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Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ulrik 
 
Mads 
 
 
Erling 
 
 
 
 
 
Carina 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ulrik nævnte at han havde kigget på hvordan det var gået til de sidste 
3 GP’er og nævnte at fx i A-rækken hos pigerne er det de samme 
klubber der spiller mod hinanden. Det vil sige at ungdomsspillerne 
kommer til at spille mod de samme 3 klubber, så er der 1 hold der 
rykker op og 1 hold der rykker ned afhængig af niveauet man spiller i. 
Man kommer til at møde de samme klubber igen og igen. 
 
Mads svarede at det ikke er fair at sige at vi smider ungdomsspillerne 
ud af seniorvolley – det er ikke vores hensigt. Vi har begrænset det, 
men man har stadig lov til at have 3 ungdomsspillere på et seniorhold. 
Det vi prøver på at sige er, at seniorturneringen er en turnering 
primært for senior. 
 
Vi har set – ligesom dig – at ungdomstilbuddet ikke bliver styrket nok, 
fordi der ikke er nok hold. Men så ser vi samtidig at der er 3 rene 
ungdomshold i seniorturneringen. Hvorfor spiller de hold ikke i 
ungdomsturneringen? 
 
Når man spiller på et seniorhold, så må man forvente at man kommer 
op og spiller mod hold som er på et modent niveau til at spille en 
voksen turnering. Det er ikke det vi oplever. Der er mange forskellige 
beretninger om spillere der græder pga udskiftninger, forældre der 
skælder ud på modstanderholdet osv. Det hører ikke hjemme i en 
seniorturnering. 
 
Vi mener stadig at der er plads til at de unge kan udvikles og derfor 
skal kunne spille i senior, men vi vil gerne begrænse de rene 
ungdomshold. 
 
Ulrik spurgte til wildcard-holdene i divisionerne. 
 
Mads svarede at vi kan kun stå på mål for kredsens turneringer. Vi har 
ikke indflydelse på divisionerne som er under forbundet. 
 
Erling fortalte at Ishøj Volley ikke støttede klagen fra nogle af 
klubberne omkring reglen. Han mente at det var en glimrende idé med 
den regel. Han håbede på at SVBK går foran ift Volleyball Danmark 
så de måske kan få nedlagt Wildcard holdene, da disse kan virke 
drænende og det er ikke alle der har de samme muligheder for dem. 
 
Carina mente at det var konkurrenceforvridende at indføre den regel 
ift. Wildcardholdene. 
Derudover mente hun at den nye regel splitter spillere, som normalt 
spiller sammen, fra hinanden. 
De seniorhold hun har talt med, syntes det er fedt at spille mod 
ungdomsholdene. 
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Helene 
 
 
 
 
 
Ulrik 
 
 
 
Mads 
 
 
 
Carina 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
Steen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Heidi 
 
 
 
Mads 
 
 

Helene havde samme argumenter. Hun tilføjede dog at hun kommer 
fra en klub som har arbejdet med talenter og med denne regel, så kan 
vi ikke holde på dem, fordi vi ikke har et Wildcard-hold. Så vi kommer 
til at miste vores spillere til de klubber der har og kan få Wildcard hold. 
Så ender det med at de samme klubber får talenterne. 
 
Dengang man oprettede U20/U21 turneringen var for at få de unge 
spillere til at spille længst muligt sammen. Når de så spillede senior, 
så blev de spredt ud på holdene. 
 
Mads svarede til Helene, at det er selvfølgelig en ærgerlig 
konsekvens, hvis det sker. Vi ser dog ikke hvorfor de hold ikke kan 
spille i ungdomsturneringerne.  
 
Der er ikke nok hold at spille mod. 
 
Det er det vi håber på at UU kan hjælpe med. 
Vi vil gerne have ungdomsspillerne bliver sammen så længe som 
muligt. Men det er jo klart at når de bliver seniorspillere så kommer de 
på forskellige hold, men det er vel også sådan det fungerer. Vi vil 
gerne have de unge spiller ungdom så længe om muligt, for vi mener 
at det er med til at fastholde dem på sigt. 
 
Steen fortalte at han var modstander af reglen og tilhænger af at 
spillere skal spille på det niveau de kan magte. 
Vi har Du17 spillere som vi ikke tilmelder SM for der er så stor forskel 
mellem top og bund. Og de hold som er i toppen, fortjener bedre end 
at spille de 2-3 gode kampe mod de andre tophold og så de andre 
kampe som ikke har noget med udvikling at gøre. Ellers spiller de 
seniorkampe. 
Hvis vi tager udgangspunkt i vores klub, så har vi for første gang i 
lang tid et herreungdomshold, som vi godt kunne tænke os at det på 
sigt kan udvikle sig til et herreseniorhold. Derfor ville det være rart hvis 
de kunne starte i serie 2 – ikke i år – for det er de ikke gode nok til - 
men måske næste år. Reglen bremser udvikling for vores 
herreafdeling. 
Vi har pt en stor pigafdeling men vi har kun 2 divisionshold og ingen 
kredshold. Hvad skal vi gøre hvis vi får et par damespillere, så kan vi 
ikke supplere op med nogle af dem som er kvalificeret til det? Så skal 
de i stedet for spille i divisionsrækken? 
Det er grotesk at man ikke har vendt den regel med UU. 
 
Heidi støttede op i de andres udmeldinger. Hun spurgte til hvad 
dialogen havde været med de hold der havde haft de dårlige 
oplevelser med de rene ungdomshold? 
 
Vi har i en længere årrække fået indberetninger fra seniorhold 
omkring disse dårlige oplevelser med ungdomsholdene. 
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Heidi 
 
 
 
Trine 
 
 
 
 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Erling 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Steen 
 
 
 
 
 
 
 
Ulrik 
 
 
 
 

Heidi svarede om man havde haft dialog med de klubber der havde 
ungdomshold for at høre begge sider af sagen og for hvad de kan 
gøre. Det er svært at rette op på. 
 
Trine fortalte at hun har et andet perspektiv, da hun kommer fra en 
klub med kun seniorhold. Vi genkender rigtig mange af de oplevelser 
der bliver beskrevet og vi bakker op om den nye regel. 
Vi har bl.a. oplevet meget ubehagelige forældre som har påvirket hele 
vores dommerpåsætning. 
 
Broberg pointerede at vi stadig tillader 3 ungdomsspillere på et 
seniorhold. Det er i hans personlige overbevisning at med denne regel 
vil man få en mere naturlig indgang til seniorvolley fremfor at stille op 
som et ungdomshold, for så spiller du som et ungdomshold mod et 
seniorhold. Hvis der kun er 3 ungdomsspillere på et hold, så spiller 
man sammen med nogle seniorer og dermed letter overgangen til 
seniorvolley. Vi mister rigtig mange i det øjeblik de er blevet færdige 
med at spille ungdomsvolley, da mange af dem er udbrændt da de har 
spillet så meget inden. Og det kan være det ikke er de bedste af dem, 
for de spiller på de gode hold og det skal nok lykkedes. Men vi skal 
sørge for at have bredden med. Det tror vi er måden det kan lade sig 
gøre på, netop ved at få en fornuftig indgang ved at lade dem spille 
sammen med de voksne, lære jargonen at kende, hvordan gør man i 
seniorrækkerne osv. For seniorvolley og ungdomsvolley er ikke det 
samme. 
 
Det er t.o.m. U17 reglen gælder for. Derefter må de spille al den 
seniorvolley de har lyst til. 
Erling blev indigneret over at der anfægtes over legitimiteten ved 
beslutningen. Man har en struktur hvor UU-formanden er i bestyrelsen 
og bestyrelsen er ikke ubekendt med ungdomsvolley. 
Men Erling var enig med Steen i at der skal udvikles på 
ungdomsturneringen, og derfor glad for at man er begyndt at tilbyde fx 
en pokalturnering for de unge. Men det er en opgave UU skal løse, 
ikke seniorturneringen. 
 
Man burde stadig have inddraget UU. 
Ift. de ubehagelige situationer, så oplever man dem i alle rækker og 
steder – det er ikke kun fra ungdomshold. 
Steen har aldrig oplevet en negativ situation ved et ungdomshold i 
seniorrækkerne – tværtimod har han kun fået ros for det. 
Hvad med hvis de 30-årige ikke gider at spille mod dem på 50år, skal 
vi så også sende dem videre til ældrevolley? 
 
Ulrik mente at hvis man ville have folk til at spille længere, så bør man 
spørge DIF og DGI om det. Hvordan ser det ud i andre sportsgrene? 
Hvornår forsvinder folk fra idrætten? Hvor lang tid skal man blive ved 
med at dyrke sin idræt som ung når man ikke vil elite? 
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Ole 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
Ole 
 
 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
Morten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karen 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
Ole 
 
 
 
Morten 

Så man må kun have 3 U17 spillere på et kredshold, men må gerne 
have 7 af dem på et wildcardhold?  
Så nu har vi en bestyrelse som beslutter at regler som gælder i 
Volleyball Danmark ikke gælder i SVBK? 
Skal vi så forvente at næste år kommer der regler omkring at man må 
være 8 på banen? 
Må I vedtage sådan en regel? 
 
Wildcardhold skal ansøges om i Volleyball Danmark med begrundelse 
for hvorfor man ansøger det. Man får ikke nødvendigvis en plads. Så 
man kan ikke sammenligne et WC hold og holdene i SVBK. 
 
Ole udfordrede at man også godt måtte spille med 6 ungdomsspillere i 
2. division på et almindeligt hold. Så der var forskellige regelsæt 
selvom det er samme sportsgren? 
 
Broberg bekræftede dette og tilføjede at vi altid har vores eget 
regelsæt som fx at vi tillader kun 5 spillere i nederste rækker i SVBK. 
Vi har nogle gange nogle regler hvor vi går andre veje end forbundet 
og det her er en af dem. TU synes det er den rigtige vej at gå og det 
har bestyrelsen bekræftet. Som Mads nævnte, så holder vi øje med 
situationen og evaluerer.  
 
Vi er ikke enige i UU, men vi er enige i at det vigtigste er at udvikle 
ungdomsvolley. Det gør vi ved at vokse nedefra. Vi kan konstatere at 
man i U15 drengerækken i år var så få hold, at alle de tilmeldte til SM 
kom til DM. Vi har behov for at være fokuseret på at få 
udviklingsarbejdet fra bunden til at fungere, for så får vi flere spillere 
der rent faktisk kan spille interessante turneringer.  
Vi skal som kreds se hele billedet og være interesseret i alle spillerne. 
Vi skal have bygget fødekæden op til at have en større kapacitet, 
ellers tømmer vi den nedefra.  
 
Klubberne er ikke blevet hørt. Man kunne have holdt en høring og fået 
erfaringer ind fra andre idrætsgrene. Opfordrer til at man udsætter 
beslutningen. 
 
I dag er der nogle stykker som er dukket op og er uenige med 
beslutningen, men vi har også fået en del tilbagemeldinger fra klubber 
der faktisk er enige i beslutningen. 
Vi kommer ikke til at ændre beslutningen. Vi er glade for jeres 
tilbagemeldinger og vil gerne høre jeres erfaringer i kommende 
sæson. 
 
Ole forstod ikke hvorfor man ikke havde spurgt klubberne og spurgte 
igen om bestyrelsen havde bemyndigelsen til at træffe sådan en 
beslutning. 
 
Der er også minimumsalder i andre idrætsgrene. 
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Steen 
 
 
Erling 
 
 
 
 
 
 
Steen 
 
Ole 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
Peter/Dirigent 
 
 
 
 
 
Steen 
 
 
Mads 
 
 
 
 
Karen 
 
Mads 
 
 
 
Martin 
 
 
 
 
 
Ulrik 
 

Det er klubber med ungdomshold der udtaler sig og vi er interesseret i 
at udvikle ungdomsspillere og ikke bare have lov til at spille senior. 
 
Så vidt Erling er orienteret, så var der faktisk kun 5 klubber der aktivt 
skrev under på den sendte klage. Men der er mindst lige så mange 
klubber som ikke er enige med jer. 
Erling spurgte retorisk til forsamlingen som har klaget, om de virkelig 
troede at SVBK ikke ønsker udvikling af spillere og fastholdelse af 
spillere? 
 
I har ikke følingen med hvordan man udvikler spillere. 
 
Ole spurgte igen om bestyrelsen måtte beslutte det. 
 
Broberg svarede at det kan bestyrelsen godt. Det står i vedtægterne 
at en af vores opgaver er at varetage turneringen. TU varetager 
seniorturneringen – det er det de har fået mandat til. 
Hvis man ikke er tilfreds med det, kan man stille sig op og komme ind 
i bestyrelsen/TU eller man kan vælte de valgte mandater. Det er 
demokrati. Folk er blevet valgt. 
 
Peter bekræftede at repræsentantskabet vælger de medlemmer der 
skal med i bestyrelsen og udvalgene, og det er dem der træffer de 
beslutninger der skal træffes. Så kan man som repræsentantskab 
vælge at være enige eller uenige, og vælge nogle nye hvis man 
ønsker det. 
 
Har man truffet beslutningen for at udvikle ungdomsspillerne er for at 
skærme holdene? 
 
Det er hovedsageligt for at gøre seniorturneringen primært for 
seniorspillere. Vi skal tage højde for at der er nogle ungdomsspillere i 
seniorrækkerne og de skal have mulighed for at udvikle sig, og derfor 
reglen med max 3 ungdomsspillere, så der er plads også til dem. 
 
Hvornår forventer I at se et resultat af jeres beslutning? 
 
Vi holder øje med det løbende. Vi starter med kommende sæson og 
ser om der evt. skal justeres eller om vi har brug for mere tid til at 
kunne se resultater. 
 
I fodbold skal man fx være min. 16 år for at spille i superligaen og der 
er lignende regler om max antal ungdomsspillere. Martin syntes det 
var rigtig fint at vi ikke skal lave rene ungdomshold i seniorrækkerne. 
Forslog at man samarbejdede på tværs i landet, så man evt kunne 
lave en landsdækkende turnering for de bedste U17 hold i stedet for. 
 
Vi kan ikke sammenligne os med kontaktsport. 
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Peter/Dirigent 
 
 
 
 

Dirigenten spurgte om der var yderlige spørgsmål til beretningerne? 
Konstaterede at der ikke var flere spørgsmål og satte beretningerne til 
afstemning. Beretningerne blev vedtaget med 7 stemmer for, 1 imod 
og 3 som undlod fra at stemme. 

3 Fremlæggelsen af det reviderede regnskab 

 
Villy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Den økonomiansvarlige, Villy Rosendahl-Kaa, fremlagde regnskabet 
med enkelte fokuspunkter. 
 
Indtægter 
Villy startede med at konstatere at der var en copy-paste fejl ved 
konto 1902 – Ekstraordinær indtægter. Beløbet er en fejl – der skulle 
have stået 0,-. Det totale beløb ved indtægter passer dog. 
(red.: det er blevet rettet til i materialet efterfølgende så regnskabet 
ser rigtigt ud).  
 
Konto 1131 - Kampflytninger: tegn på ekstra mange kampflytninger 
især i efteråret 2024. 
Konto 1133 – Bøder: Mere end dobbelt op grundet især særlige sager 
med store bøder (ulovlig anvendelse af spillere). 
Konto 1134 Dommerbøder: lidt højere, da der har været klubber som 
trods flere henvendelser og remindere, ikke har husket at skrive de 
ikke-uddannede dommeres navne i bemærkningsfeltet på 
kampskemaet. Vi skal have navnene på dommerne uanset om de er 
uddannede eller ej – først og fremmest for at se at der faktisk har 
været en dommer påsat, men også i tilfælde af klager og protester. 
Konto 1202 - Kids stævner: Vi har heldigvis fået flere hold ud til 
stævner. 
Konto 1203 - Teen stævner: Vi har haft færre hold ud til stævner. 
 
Udgifter 
2108 - IT/Elektronik: Ekstra køb af printer og tablet. 
2112 - Kontorartikler/Småanskaffelser: skrivebord til kredssekretæren 
2205 – Lederpleje: der er købt tøj til bestyrelses- og 
udvalgsmedlemmer. 
2208 – Diverse projekter: der er brugt mindre end lovet, men som 
man kan se så er der budgetteret med mere i 2025. 
I 2024 har vi brugt pengene på ungtrænerkursus, mentor for unge 
dommere til et stævne, 2 x gratis dommere på kursus pr. klub. I 2025 
har der været flere på dommerkursus, vi har støttet 2 klubber i 
Klubudviklingsprojektet og vi planlægger seminar i august. 
3001 – Flere til rep.mødet, jo højere udgifter. 
3002 – VD rep.møde: bestyrelsen samlede sig inden forbundets 
rep.møde (med overnatning) som forberedelse. 
 
Debitorer: Beløbet er højt fordi fakturaer bliver sendt lige inden Nytår. 
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Dirigenten spurgte til om der var flere spørgsmål eller kommentarer til 
regnskabet 2024 og konstaterede at det var der ikke. 
 
Dirigenten satte regnskabet til afstemning. Regnskabet blev 
enstemmigt godkendt. 
 

4 Fastsættelse af kontingent 

 
Peter/Dirigent 
 
 
 
 
 

 

Bestyrelsen havde stillet forslag om uændret kontingent. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål eller kommentarer til 
fastsættelse af kontingentet og konstaterede at det var der ikke. 
 
Kontingentet blev sendt til afstemning. 
Kontingentet blev enstemmigt godkendt. 
 

5 Behandling af indkomne forslag 

 
Peter/Dirigent 
 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
Peter/Dirigent 
 
 

 
Bestyrelsen har foreslået ændringer til vedtægterne. Han gav ordet 
videre til Broberg for at uddybe forslaget. 
 
Formanden gennemgik ændringerne: 
1. Nogle ændringer er foretaget grundet skift af navn 
(Disciplinærinstansen i Volleyball Danmark) 
2. Der er ændringer ifm. sidste års forslag fra forsamlingen om at tage 
en suppleant ind i bestyrelsen. Det har vi arbejdet med hele året og 
skal derfor ind i vedtægterne. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål eller kommentarer til 
vedtægtsændringerne og konstaterede at det var der ikke. Han gjorde 
yderligere opmærksom på, at da det er vedtægtsændringer, skal disse 
godkendes med 2/3 af stemmerne. 
 
Vedtægtsændringerne blev sendt til afstemning og blev enstemmigt 
godkendt. 
 

 Suspension af mødet 

Broberg 
 
Morten Løgager 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vi suspenderer mødet for at uddele vores årlige priser. 

Årets ungdomsklub 2025 – Amager Volley 
 
Klubben går ind i udviklingsarbejdet omkring volleyball med 
ambitioner, så mange at vi i SVBK anerkender og understøtter 
projektet økonomisk, fordi vi ser klubbens tilgang som en ny måde der 
kan være med til at skabe endnu flere volleyspillere, og dermed endnu 
flere talenter. 

Der fokuseres på at skabe åbne træninger, hvor klubben kan mødes 
uden forpligtelse, og med målet at skabe træningsrum der ikke 
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koliderer med klubbens allerede eksisterende hold hvor der for 
manges vedkommende er venteliste. 

Uddannelse af trænere er det andet ben, hvor Amager Volley har 
etableret eget academy, med formålet at motivere egne spillere til 
også at være klubbens fremtidige trænere. Dette gøres med simple 
greb som en hættetrøje og gameificering af et kursus forløb hvor 
kursisterne vinder trofæer (emblemer) i tre discipliner der kan sættes 
på hoodien (Præstation, Udvikling og Fællesskab). 

Faste deltagere ved KIDS og TEEN stævner, og gerne også med til at 
arrangere stævnerne. 

Klubbens KIDS og TEEN hold står for ca 10% af alle tilmeldte til disse 
stævner. Det er der faktisk kun 4 klubber i SVBK i alt der kan mestre. 

I Grandprix turneringen har Amager har haft 17 tilmeldte hold 
(sammenlagt både drenge og piger) hvilket også er iblandt de mest 
repræsenterede. 

Klubben har været til U15 DM, hvor pigerne blev nr. 5 og drengene nr. 
7, samt til U17 DM med drengene (i fællesskab med Gentofte), hvor 
det blev til en bronze. 

Sidst men ikke mindst er SoMe arbejdet der udføres i Amager rigtig 
flot, både TikTok (625 følgere), Facebook (1.100 følgere) og 
Instagram (677 følgere), der præsenteres såvel kendte som ukendte (i 
den store volleyverden), men altid med fokus på at skabe en god 
stemning. Klubbens indsats her skaber glade medlemmer, de unge 
har det sjovt, og når de også er med til at skabe indholdet, så skaber 
de også en trafik ind mod klubben, for de liker sig selv, deres forældre 
liker og så fremdeles - organisk spredning! 

Og i sidste ende - det er det udviklingsprojekter drejer sig om at støtte 
op om. SVBK takker Amager for igen i år at være med til at sætte 
agendaen, og vi anerkender arbejdet med titlen som årets 
ungdomsklub i SVBK. Stort tillykke! 

Årets SVBK’er 2025 – Kim Probst, Rosenlund Volley 

Lidt historie: vi i Rosenlund startede klubben i 1974, og der er ganske 
få spillere tilbage som har været med hele vejen. Ove Jensen, som 
stadig er aktiv træner, var med til at skabe klubben, og kommer i 
hallen hver uge som træner for vores ene motionshold. 

Men – det er ikke Ove vi vil indstille, men det er Kim Probst der 
fortjener anerkendelse for sin indsats. 
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Efter klubben blev etableret kom der flere og flere unge til, og Kim var 
en af de første der spillede på vores herrehold dengang. Men ud over 
Kims egen tid som spiller, har han også været med til at træne og 
præge et hav af spillere i klubben. Engang i 90’erne fik vi således 
overtalt Kim til at være herretræner selv, hvilket vi var mange der nød 
godt af igennem årene. 

Vores klub har haft op og nedgange, fra tre herrehold til nul herrehold, 
kun ungdomsspillere til igen at have herrer, damer og ungdom, og på 
hele denne rejse har Kim været fast inventar, et trofast anker vi kunne 
sætte ind og skabe det gode fællesskab. 

Klip til nutiden, så tog Kim endnu en handske op da vores formand, 
Joan, besluttede sig for at realisere et ønske om selv at kunne træne 
volley mens datteren var til egen træning. Kim sagde ja til endnu en 
tur i manegen, denne gang med en flok voksne, nogle nye for 
volleyball og nogen med en anelse kunnen, og igennem 2021-2023 
har dette mix motionshold vokset sig store. Ikke bare fordi Kim dukker 
op med træningselastikker, vanvittige fysiske øvelser og kæmpe 
tålmodighed for de helt nye, og spillerne ELSKER at have 
muskelømhed efter træningen, men også fordi Kim SER den enkelte 
og i dag kan fungere som scout blandt nye spillere og skubber dem 
glad ”op” i systemet til de øvrige hold i klubben. 

Så Kim fortjener, lige som rigtig mange andre trænere i hele volley-
Danmark, en kæmpe anerkendelse for hverdagens slid og indsats, for 
uden dig ville vi slet ikke kunne alle de ting vi kan i Rosenlund! 
 

 Mødet genoptages. 
 

6 Valg af formand og 3 bestyrelsesmedlemmer 

 
 
 
Peter/Dirigent 
 

 
VALG AF FORMAND 
 
Niels-Erik Broberg genopstillede som formand. 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater og kunne konstatere 
at det var der ikke. 
Niels-Erik Broberg blev valgt som formand. 
 
VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER 
 
Der er 3 bestyrelsesposter for en 2-årige periode på valg i år: Morten 
Løgager og Pernille Packert Martensen var villig til genvalg. Ernst 
Knudsen er ikke villig til genvalg. 
 
Formanden tog ordet og indstillede Helene Toftgård som kandidat til 
bestyrelsen. 
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Dirigenten spurgte om der var flere kandidater til bestyrelsen og 
konstaterede at Morten, Pernille og Helene er blevet valgt ind som 
bestyrelsesmedlemmer for en 2-årige periode. 
 
VALG AF SUPPLEANT TIL BESTYRELSEN 
 
Der er 1 post som suppleant for en 1-årige periode. 
Erling Böttcher var villig til at genopstille. 
 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til posten og kunne 
konstatere at det var der ikke. 
Erling blev valgt ind som suppleant. 
 

6 (forts.) Valg af udvalgsmedlemmer 

 
 
 
 
Peter/Dirigent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
VALG TIL TURNERINGSUDVALGET (TU) OG 
DOMMERUDVALGET (DU) 
 
Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa, Mie Holck, Michael Staal og 
Laura Jørgensen var villige til genvalg i TU/DU. 
Derudover opstillede Mads Hendrichsen, som har været tilforordnet 
siden sidste rep.møde. 
 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til TU/DU og kunne 
konstatere at det var der ikke. 
 
Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa, Mie Holck, Michael Staal, Laura 
Jørgensen og Mads Hendrichsen blev valgt ind i TU/DU. 
 
VALG TIL UNGDOMSUDVALGET (UU) 
 
Morten Løgager, Helene Toftgård og Marie Hyldebrandt-Larsen var 
villige til genvalg i UU. Peder Toftgård stillede ikke op til genvalg i UU. 
Derudover opstillede Kasper Mikkelsen (fuldmagt) og Carina 
Rosenkilde, som har været tilforordnet siden sidste rep.møde. 
 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til UU og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Morten Løgager, Helene Toftgård, Marie Hyldebrandt-Larsen, Kasper 
Mikkelsen og Carina Rosenkilde blev valgt ind i UU. 
 
VALG AF KRITISKE REVISORER 
 
2 kritiske revisorer: 
Steen Spangen ønskede at genopstille. Peder Toftgård ønskede ikke 
at genopstille. 
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Spurgte om der var andre kandidater til revisorposterne. 
Per Hagbard var villig til at opstille som kritisk revisor (med fuldmagt) i 
tilfælde af ingen kandidater. 
 
Steen Spangen og Per Hagbard blev valgt som til kredsens kritiske 
revisorer. 
 
1 revisorsuppleant: 
Per Hansen ønskede at genopstille men blev valgt ind som kritisk 
revisor, hvorfor der var en ledig plads som revisorsuppleant. 
Dirigenten spurgte om der var kandidater til posten som 
revisorsuppleant. 
 
Ernst Knudsen stillede op til posten som revisorsuppleant og blev 
valgt ind. 
 

7 Eventuelt 

Peter/Dirigent 
 
 
Pernille 
 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karen 
 
 
Poul-Erik 
 
 
Henning 
 
 
 
 
 
 
Broberg 
 
 

Dirigenten spurgte om der var spørgsmål eller kommentarer under 
eventuelt. 
 
Pernille opfordrede klubberne med at komme med deres evalueringer 
næste sæson ift. kommende regelændring. 
 
Vi holder seminar den 30/8 i Køge. 
 
Forbundet holder rep.møde 25/5. 24/5 holder forbundet udviklingsdag 
samme sted, hvis nogen skulle have interesse. 
 
Forbundet afholder Coaches Clinic den 14/6. SVBK har besluttet at 
støtte det ved at tilbyde et tilskud til SVBK klubberne. Tilskuddet er for 
max 2 deltagere pr. klub og max 1.000,- pr. deltager (afhængig af 
hvad kommunen dækker). 
 
Karen forslog at man på et tidspunkt lavede et seminar med klubberne 
om hvor vi ser os selv om 5 og 10 år. Kan vi gøre noget anderledes? 
 
I lørdags til sidste alt. stævne havde vi rekord i antal hold med 36. Så 
passede på med at skulle reklamere for meget for det mere. 
 
Henning ville følge op ift. de alternative stævner. Henning er træner 
for et hold med aldersspredning 18-70 år og blev enige om i starten af 
sæsonen at de ville spille nogle stævner. Det blev til de alt. stævner 
som stadig køres af Poul-Erik. Vi har været til 8 ud af 10 stævner. 
Henning takkede Poul-Erik for stadig at arrangere stævnerne og for at 
have så styr på det. Henning gav Poul-Erik en gave som tak. 
 
Broberg hyldede Ernst for sine mange år i kredsen, først som 
kredssekretær og senere henne som bestyrelses- og 
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Ernst 
 
 
 
Dirigent/Peter 
 
Broberg 

turneringsudvalgsmedlem. Han takkede ham for hans store 
engagement gennem årene. 
Ernst er fortsat i TU og nu revisorsuppleant, men Broberg ville 
markere en overgang hvor Ernst er stoppet i bestyrelsen. 
 
Ernst takkede alle. Han syntes at det altid har været en stor fornøjelse 
og glæde at være med, og også derfor han stadig er i TU lidt endnu. 
Ernst takkede klubberne og klubmedlemmerne. 
 
Dirigenten takkede for et godt møde samt for god ro og orden. 
 
Broberg takkede alle sammen for at komme til vores rep.møde. Det 
har været et godt rep.møde med mange forskellige meninger. 
 
Tak til Peter for at være dirigent på vores rep.møde. 
 
 

 

 
 
Godkendt af dirigenten, Peter Morsing:    
 
 


